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јјРЕДСЕДНИКУ  
СКУПШТИНЕ  ГРАДА  НоВог  САДА  

Градско  веће  Града  Новог  Сада  на  301. седници  од  21. фебруара  2020. године, 
разматрало  је  одговор  на  одборничко  питање  одборнице  Недел.ковић  Марине, 
поставњено  на  LVІІІ  седници  Скупштине  Града  Новог  Сада  од  12. децембра  2019. 
године, припремл.ен  у  Градској  управи  за  комуналне  послове  и  тим  поводом  донело  је  
3акгвучак  број : 352-1/2019-116-8/5-јј  од  21. фебруара  2020. године, који  Вам  са  
одговором  на  одборничко  питање  доставл.амо  у  прилогу. 



ЗАМЕ  ОЕЛНИКА  

ужевић  

ј  

На  основу  члана  34. став  8. Пословника  Скупштине  Града  Новог  Сада  (,, Службени  
лист  Града  Новог  Сада , бр.  64/16 и  49/19) Градско  веће  Града  Новог  Сада  поводом  
разматрања  Предлогатекста  одговора  на  одборничко  питање  Марине  Недењковић  са  LVІІІ  
седнице  Скупштине  Града  Новог  Сада, одржане  12. децембра  2019. године , 
на   301. седнициодржаној   21.02. 2020. годинедоноси  

ЗАКЊУ  Ч  А  К  

І . Утврђује  се  одговор  на  одборничко  питање  Марине  Недегіковић  са  LVIІІ  
седнице  Скупштине  Града  Новог  Сада, одржане  12. децембра  2019. године, који  је  
припремген  у  Градској  управи  за  комуналне  послове . 

11. Одговор  на  одборничко  питање  Марине  Недењковић , који  чини  саставни  део  
овог  закњучка , доставња  се  председнику  Скупштине  Града  Новог  Сада. 
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Марина  НедеЈ-bковић , одборница  у  Скупштини  Града  Новог  Сада , на  LVІІІ  седници  
Скупштине  Града  Новог  Сада , одржаној  12. децембра  2019. године , поставилаје  следеће  
одборничко  питање: 

,,Шта  се  дешава  са  каналом  у  Улици  цетињској  на  територији  Адица, да  ли  и  
када  планира  да  се  зацеви  од  стране  Управе  за  комуналне  послове? 

На  поставгњено  питање  Градска  управа  за  комуналне  послове  на  основу  података  
прибавгњених  од  стране  Градске  управе  за  грађевинско  земгњиште  и  инвестиције , која  је  
вршилац  стручног  надзора  над  одржавањем  отворених  канала  и  насипа  на  територији  
ГрајНовог  Сада, сачинила  је  следећи  

одговоР  

Изласком  на  терен  служба  стручног  надзора  извршила  је  обилазак  трасе  Цетињске  
улице , при  чему  је  утврђено  да  у  поменутој  улици, која  је  асфалтирана , не  постоје  
отворени  канали , Служба  надзора  доставила  је  и  фотографије  са  лица  места  чије  копије  
се  налазе  у  прилогу  овог  одговора . 
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